
Zápis č. 1 z kolegia děkana FŽP z 11.5.2007 
 

Přítomni: Dr. Richter,  Prof. Vráblíková, Mgr.Vojtíšek, Dr.Vosátka, Ing. Kříženecká, Dr. Dolanský, 
Dr. Neruda, Mgr. Bogan 
Omluveni : Ing. Brůna, Doc. Janoš 

 
Děkan fakulty přivítal kolegy a informoval kolegium o novém složení vedení fakulty. 

 

Kontrola úkol ů z KD 10.4.07: 
 
Bod č.1: Akreditace 
Navržené obory budou dále připravovány. K oboru RK proběhne schůzka děkana s doc. Branišem.. 
Dne 18.5. v 8h proběhne přípravná schůzka s prof. Vráblíkovou, na kterém prof. Vráblíková předá 
děkanovi veškeré podklady pro jednání. 

K oboru EnGI je plánována schůzka s prof. Hřebíčkem. Termín bude upřesněn během následujícího 
týdne. 

U oboru EM nejprve proběhne diskuse na poradě katedry KSPV, za přítomnosti děkana. 

Pro: garanti oborů 

 
Nové úkoly: 
 
Bod č. 1: SZZ 
Seznamy a pořadí studentů bylo předáno na katedry. Děkan žádá vedoucí kateder o provedení kontroly 
zařazení studentů a vyučujících. 

Pro: vedoucí kateder 

Termín: 15.5.2007 

 

Bod č. 2: Dovolené 
Vedoucí katedry upozorní všechny zaměstnance na nutnost čerpání dovolených tak, aby ke 20.9. 
zůstalo maximálně 20 nevyčerpaných dnů dovolené. Pokud tento limit nebude splněn, bude 
zaměstnanci čerpání dovolené nařízeno. 

Vedoucí kateder připraví plány čerpání ŘD na období června - září 2007 a předají je na děkanát FŽP. 

Pro: vedoucí kateder 

Termín: 30.5.2007 

 

Bod č. 3: Přijímací řízení 
Byla diskutována možnost začlenit do kritérií pro přijímací řízení výsledky Národní srovnávací 
zkoušky společnosti Scio. Začlenění bude provedeno formou volitelné alternativy k stávajícímu 
systému. 

Pro: děkan, proděkan pro studium 

Termín: 30.5.2007 

 

Bod č. 4: Příprava rozvrhů 
Proděkan pro studium informoval o přípravě rozvrhu. Požádal, aby vedoucí kateder předali vyučujícím 
informaci, že ve STAGu je již zpřístupněna první verze rozvrhu na ak. rok 2007/8. Do 20.5. všichni 
pedagogové provedou kontrolu a v případě připomínek budou kontaktovat přímo Mgr. Bogana. 

Pro: vedoucí kateder 



Termín: 20.5.2007 

 
Bod č.5: Přípravné kurzy 
Proděkan pro studium navrhl otevření přípravných kurzů pro stěžejní předměty pro nastupující 
studenty. Kolegium se dohodlo na přípravě těchto kurzů. Pro letošní uchazeče budou otevřeny během 
září, pro uchazeče v následujícím roce budou připravovány pro IIQ/2008. Bližší návrhy budou 
předloženy na následujícím kolegiu. 

Pro: Proděkan pro studium, vedoucí kateder 

Termín: příští kolegium 

 

Bod č. 6: Výběrové řízení 
Dr. Vosátka požádal o vyhlášení výběrového řízení. Z diskuse dále vyplynula potřeba umístění 
inzerátu i na internetové portály. Vedoucí kateder zašlou děkanovi a tajemníkovi požadavky na 
výběrové řízení do 18.5.2007 

Pro: vedoucí kateder 

Termín: 18.5.2007 

 

7. Různé: 
7.1. Děkan informoval o jednání kolegia rektora, ze kterého vyplynula potřeba obnovení jednání o 
možném využití dalších prostor pro výuku mimo budovu FŽP. 

7.2. Dále bylo diskutováno jednání konference rektorů, při kterém se objevily obavy o redukci 
normativů na studenty.  

7.3. S ohledem na vývoj počtu studentů děkan informoval o záměru vedení fakulty vyhlásit 2. kolo 
přijímacího řízení pro kombinovanou formu studia na obory OŽPP a VH. Zároveň informoval o 
záměru vyjmout kontrolu splnění 10ti kreditů za ZS v 1. ročníku ze systému STAG. 

7.4. Děkan rovněž informoval o nabídce Povodí Labe vyjížďky lodí po Labi na trase Lovosice – Ústí 
n.L. v pátek 8.6.2007   
7.5. Dr. Vosátka informoval o zamítnutí jedné bakalářské práce z důvodu podezření, že se jedná o 
plagiát. Práce bude přepracována a předložena v podzimním termínu. 

7.6. Tajemník fakulty navrhl omezení provozu budovy FŽP v letních měsících. Kolegium se 
předběžně dohodlo na časech otevření budovy od 7h do 19h, v sobotu do 12h. 

7.7. Prof . Vráblíková informovala o chystané akci „Přemysl Oráč“, která se bude konat 16.5. v 14h na 
MÚ v Řehlovicích a od 15h u památníku.  

7.8. Dále vznesla dotaz na možnost podání požadavků na stipendia a způsob odměňování za výuku v 
sobotu – seznam studentů je nutné předat tajemníkovi fakulty, návrhy na individuální odměny 
vyučujícím je nutné předat děkanovi. 

7.9. Prof. Vráblíková tlumočila požadavek RNDr. Machové o uvolnění částky na odměny pro studenty 
v celkové výši 15tis. Kč. Kolegium rozhodlo, že odměny budou řešeny běžným postupem u 
pomocných vědeckých sil. 

7.10. Prof. Vráblíková dále informovala o presentaci projektu na MMR. 

 

Další kolegium se bude konat 25.5.2007 od 8h.    

 

Zapsal: Dolanský 


